
Z A P I S N I K  
sa 5. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 02.09.2015. godine sa početkom u 16,00 sati 
u prostoriji općine u Rugvici, Trg Josipa Predavca 1. 

 
Nazočni: gđa. Đurđa Artić, g. Cvjetko Štaba, g. Siniša Kušeković, g. Marijan Matijević, g. 
Šimo Bilić, g. Stipo Rašić, g. Branko Mihalj, g. Daniel Ivanović, g. Anto Tokić, g. Milan 
Dropuljić, g. Ivica Kuzmec, g. Darko Hrdan, g. Vladimir Prašnjak, g. Ivica Hajtek. 
Izočan: g. Mladen Čvorig. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik,  
     g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 
     g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
     gđa. Jasna Pleša, rukovoditelj odsjeka za proračun i računovodstvo, 

gđa. Slavica Kalaica, rukovoditelj poslova za prostorno planiranje 
  i komunalne djelatnosti, 

    g. Mladen Glavač, referent za komunalne poslove, 
    g. Nenad Haleuš, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo. 

g. Paško Đirlić, voditelj službe za nadzor, upravljanje i razvoj prometa,    
predstavnik ZET-a nazočan vezano uz 3. točku dnevnog reda, 

    g. Ivica Gavran, mještanin općine Rugvica nazočan vezano uz 3. točku 
          dnevnog reda. 
Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Đurđa Artić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno 14, dakle postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka te predlaže slijedeći  

 
D N E V N I    R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća održane 08.07.2015. godine, 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Rasprava povodom pregovora o mogućem dolasku ZET-a na području općine 

Rugvica, 
4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2015. god., 
5. Odluka o II. dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja općine Rugvica, 
6. Odluka o obilježavanju dana Općine u 2015. godini, 
7. Odluka o dodjeli nagrada i priznanja povodom obilježavanja dana Općine u 2015. 

godini. 
 

Ad. 1. 
g. Darko Hrdan navodi da pod točkom 2. dnevnog reda nije rekao “ako se išta kazni 

naplati” već “ako se išta od toga uspije naplatiti“. Moli da se to ispravi. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno  

donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 4. sjednice Općinskog vijeća održane 08.07.2015. godine, sa 

predloženim ispravkom. 
 
 



Ad. 2. 
A) g. Vladimir Prašnjak pita da li općina ima kakvu obavijest vezano uz zatvaranje 

separacije IGM-a od strane inspekcije. 
g. Mato Čičak odgovara da službenih informacija općina nema. 
B) g. Vladimir Prašnjak postavlja pitanje vezano uz izradu Strateškog plana razvoja, u 

kojoj je to fazi. 
g. Mato Čičak odgovara da je to u procesu. 
g. Ivica Radanović navodi da smo dobili nacrt od cca 50 stranica, te će se slijedeći 

tjedan sazvati predloženi članovi. 
C) g. Ivica Kuzmec pita da li ima kakvih novosti oko izgradnje kanalizacije prema 

Oborovu i Prevlaci. 
g. Mato Čičak odgovara da prema Oborovu i Prevlaci nema još nikakve informacije, 

te da je predan plan gradnje vodnih građevina za 2016. godinu prema „Dukom-u“, to će oni 
proslijediti u Hrvatske vode i investiciju kandidirati kod nadležnih fondova. Još upoznaje 
nazočne da je održana Skupština „Dukom-a“, te je potvrđeno da će 01.11. CS 12 proraditi. 

D) g. Siniša Kušeković predlaže da se Uredu za graditeljstvo uputi dopis sa upitom o 
broju podnesenih zahtjeva za legalizaciju objekata na području općine Rugvica. 

g. Mato Čičak odgovara da će zahtjev biti upućen, još navodi da je kod nas pristiglo 
oko 313 predmeta, oko 50-60 ih je riješeno, te je još je oko 250 neriješenih. 

gđa. Slavica Kalaica kaže da ćemo pismeno od Ureda zatražiti podatak o broju 
zaprimljenih zahtjeva za legalizaciju. Ona, kaže, raspolaže grubim podatkom od oko 2000 
podnesenih zahtjeva. 

E) g. Siniša Kušeković pita da li je točno da je iz općinskog proračuna plaćen tečaj 
komunikacijskih vještina za načelnika. 

g. Mato Čičak odgovara da je točno. 
F) g. Siniša Kušeković ispred kluba vijećnika HSS-a i SDP-a kaže da je dobio pismo 

naslovljeno na općinu potpisano sa „Vaši sumještani“ vezano uz M-San, no, neki njegovi 
kolege to nisu dobili. 

g. Mato Čičak kaže da je taj dopis upućen na načelnika, te neki vijećnici potvrđuju da 
su i oni dobili. 

G) g. Darko Hrdan kaže da je nova web stranica općine napravljena, no, na njoj nema 
ni jednog verificiranog zapisnika sa prethodnih sjednica. 

g. Ivica Radanović odgovara da će biti postavljeni slijedeći tjedan. 
H) g. Anto Tokić pita koje su mjere pokrenute vezano uz M-San. 
g. Mato Čičak odgovara da su mjere pokrenute, odnosno kontaktirano je Ministarstvo 

zaštite okoliša kao i predstavnici M-San-a  gdje je rečeno da će oni do 15.09. svu robu povući 
u skladište. 

H) g. Anto Tokić pita da li je istina da je jutros (02.09.) došlo do spora sa udrugom 
„Savski lađari“ i KUD-om „Tančec“, te da je bilo i nekakvih prijetnji sa otkazom podrške za 
ovu ili iduću godinu, te nekakvo izbacivanje „Tančeca“iz škole. 

g. Mato Čičak odgovara da nije bilo svađa ni prijetnji, može se pozvati njih da oni vele 
da li je što bilo, da se iznese tko je što rekao. Navodi da je bio sastanak vezan uz organizaciju 
gdje je bio nazočan i pročelnik. 

g. Ivica Radanović kaže da je bio nazočan razgovoru i da nije bilo apsolutno nikakve 
prijetnje. 

I) g. Siniša Kušeković u ime kluba vijećnika HSS-a i SDP postavlja pitanje 
predsjednici Općinskog vijeća vezano uz njeno obraćanje putem Dugoselske kronike da li zna 
na koji je način općina vlasnik parcele za proširenje  groblje o kojoj govori u svom obraćanju. 

 gđa. Đurđa Artić kaže da je ona upoznata da je općina vlasnik, a g. Siniša Kušeković 
pita na koji je način to vlasništvo stečeno. 
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gđa. Đurđa Artić kaže da to ne zna, smatra da su stručne službe te koje bi te podatke 
trebale znati. 

g. Siniša Kušeković kaže da općina tu parcelu nije naslijedila, nego ju je kupila prije 
10 godina gledajući dalekosežno - baš za potrebe proširenja groblja, za 500.00,00 kuna. 

gđa. Đurđa Artić pita zašto parcela nije stavljena u funkciju. 
g. Siniša Kušeković kaže da je stavljena u funkciju i da je na toj parceli prodano cca 

200 grobnih novih mjesta. Predlaže da g. Mladen Glavač nazočnima iznese podatak koliko je 
tu prodano grobnih mjesta. 

g. Mladen Glavač odgovora da je prodano blizu 200 grobnih mjesta. 
g. Siniša Kušeković kaže da je netko razmišljao prije 10 godina o toj potrebi. 
gđa. Đurđa Artić kaže da je ona i rekla da je to općinska parcela i pozdravlja to što se 

o tome razmišljalo prije 10 godina. 
J) g. Siniša Kušeković, također u vezi obraćanja javnosti putem medija, pita 

predsjednicu Općinskog vijeća na koji se fond općina javila da je dobila sredstva za  
asfaltiranje ulica. 

gđa. Đurđa Artić odgovara da je tu došlo do lapsusa, čitava jedna rečenica, odnosno 
red i pol je izbačen vjerojatno kod kopiranja, kaže da je ona napravila ispravku, te da je to 
trebalo glasiti: „preko 3 kilometra ulica ćemo asfaltirati iz proračuna, a isto toliko iz sredstava 
koja su namijenjena za ruralni dio“. 

g. Siniša Kušeković kaže da u njezinom tekstu piše „posebno me veseli drugi dio koji 
neće biti iz općinskog proračuna već plod rada nove općinske vlasti, odnosno povlačenje 
sredstava iz EU fondova“, a sad maloprije je, kaže, spomenula da će biti iz sredstava  
namijenjenih za ruralni dio, što su zapravo sredstva iz proračuna namijenjena za ruralni 
razvoj, to su sredstva poreznih obveznika, a ne nikakvih fondova. Smatra da bi se 
predsjednica vijeća trebala ispričati biračima, jer je napisala laž koja nema veze niti s jednom 
informacijom. 

gđa. Đurđa Artić kaže da je podnijela ispravak jer je došlo do greške u prijepisu. 
Navodi da se trenutno radi dokumentacija za EU projekte gdje bi se povukla određena 
sredstva iz EU fondova. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se još nije počelo s asfaltiranjem ulica iz razloga 
što firma koja je dobila natječaj ima strojeve koji su trenutno u Križevcima, no, uskoro će se 
krenuti s asfaltiranjem. Još navodi da se općina javila na županijski natječaj, predana je 
dokumentacija za oko 3 kilometra ulica, te se očekuje jedan dio sredstava od županije. 

g. Siniša Kušeković kaže da tu ima još 775.000,00 kuna za sve općine i gradove do 
kraja godine, ali se boji da od toga neće biti obilne pomoći. 

K) g. Ivica Hajtek pita da li se planira izgradnja dječjeg igrališta u Otoku Nartskom. 
g. Mato Čičak odgovara da općina nema rješenje za parcelu u Otoku Nartskom, 

odnosno ne raspolaže zemljištem koje bi bilo uređeno u tu svrhu. Također napominje da se 
ide sa nizom novih pojačanja u vidu sprava na postojeća dječja igrališta. 

L) g. Ivica Hajtek pita da li se planira uređenje okoliša oko Vatrogasnog doma u 
Otoku Svibovskom. 

g. Mato Čičak odgovara da je i to u planu, ali će se vidjeti što se sve može ove godine 
realizirati. 

M) g. Darko Hrdan pita da li je u planu malčiranje uz općinske putove prema Ježevu. 
g. Ivica Radanović odgovara da je potrebno provesti nekoliko natječaja, između 

ostalog i za malčiranje. 
g. Mato Čičak kaže da ćemo s ovim sredstvima koja imamo teško moći provesti 

malčiranje uz poljske putove. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednica vijeća zaključuje raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 
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Ad. 3. 
Vezano uz raspravu povodom pregovora o mogućem dolasku ZET-a na područje 

općine Rugvica sjednici je pristupio Paško Đirlić, voditelj Službe za nadzor, upravljanje i 
razvoj prometa u ZET-u i Ivica Gavran, mještanin općine Rugvica. 

gđa. Đurđa Artić upoznaje nazočne da su održana dva sastanka u ZET-u, na njima su 
bili nazočni predstavnici građana i općine, dobivene su projekcije i iznosi i to se sve nalazi u 
materijalima. 

g. Mato Čičak navodi da se već dulje vrijeme govori o ZET-u kao mogućem 
prijevozniku na području općine Rugvica, ovdje je sada i predstavnik ZET-a, te je obiđen  
teren općine. S obzirom da na ovom području za prijevoz do Zagreba koncesiju ima 
“Čazmatrans”, dolazak ZET-a na ovo područje bio bi moguć uz uvjet da Općina raspiše 
koncesiju za javni prijevoz unutar granica općine, tu bi vozila dva autobusa uz mogućnost 
presjedanja putnika koji dolaze iz Ježeva ili Oborova na postojeću liniju Zagreb-Dumovec 
koja prolazi kroz Hruščicu. Općina bi trebala izvršiti neke radnje što, kaže, nije problem. Od 
ZET-a smo dobili dvije varijante troškovnika; po prvoj radi se o oko 103.000,00 kuna gubitka 
mjesečno koji iznos bi bio trošak općine, a po drugoj oko 44.500,00 kuna. Ova druga 
varijanta je prihvatljiva, no, problem je da se do ove manje cifre došlo povećanjem broja 
prodanih karata. Napominje da se nakon toga i nekih napisa u mediju odlučio za pisanje 
dopisa gradonačelniku i ZET-u s prijedlogom da prijevoznik da ponudu koja će sadržavati 
fiksne, a ne varijabilne troškove za općinu, te bi ti troškovi bili prihvatljivi do iznosa od 
540.000,00 kuna, koliko se sada izdvaja za javni prijevoz.  Naime, činjenica je da su u obje 
ponuđene varijante prihodi varijabilni i ovise o broju prodanih karata. S druge strane, općinski 
proračun bi trebao biti zasnovan na realnim okvirima, a upitna je ta kalkulacija jer se prema 
procjeni općine neće prodati toliko karata koliko predviđa ZET. Rashodi su dakle fiksni, a 
prihodi varijabilni, izmjenjivi ovisno o broju prodanih karata što na upit načelnika potvrđuje 
gospodin Đirlić. Kaže da bi razliku između prihoda i rashoda podmirivala općina Rugvica 
Predstavnik ZET-a je na upit načelnika potvrdio da bi svaka manja prodaja pokaza u odnosu 
na planirano u kalkulaciji opterećivala općinski proračun, kao i povećanje broja linija, 
odnosno autobusa. Načelnik kaže da je on za uvođenje ZET-a, ali smatra da je i vijećnicima i 
mještanima općine Rugvica jasno da se proračun mora sastavljati na realnim temeljima. 
Općina Rugvica više od 650.00,00 kuna za prijevoz ne može izdvojiti, to je oko 9% od 
poreznih prihoda za prijevoz. 

g. Paško Đirlić kaže da je to bila jedina zakonska mogućnost organizacije prijevoza jer 
“Čazmatrans” ima dozvolu Ministarstva prometa za prijevoz iz Zagreba u Rugvicu, pa ZET 
ne bi mogao dobiti dozvolu za prometovanje na tim relacijama. Kalkulacija predložena u obje 
varijante rađena je na temelju procjene, jer nije bilo točnog podataka o broju karata da bi se 
točno mogao izračunati prihod. Još napominje da ZET ne smije imati niti lipu gubitka na 
linijama izvan Zagreba. Dakle, zna se cijena kilometra koja je prema svim općinama ista i 
onda se točno može izračunati rashod. 

g. Mato Čičak kaže da je nama bitan podatak da svaka prodana karta manje od ove u 
procjeni, znači veći rashod za općinu od ove cifre oko 44.500,00. 

g. Paško Đirlić potvrđuje da je to točno. 
g. Darko Hrdan smatra da bi od dva zla trebalo izabrati manje a to znači da je bolje da 

ostane kako je jer  bez obzira što bi cijena mjesečne karte u ZET-u bila nešto manja, problem 
bi bio presjedanje u Hruščici što bi dovelo do toga da se vožnja od Ježeva do Zagreba od sat i 
pol produlji na vrijeme vožnje od Zagreba do Rijeke. Što se tiče voznog reda, smatra da je 
smiješno da se napravi takav prijedlog. Naime, smatra da prvi autobusi kreću prekasno da bi 
ljudi stigli na posao, a zadnji prema Rugvici ide prerano da bi se vratili iz druge smjene. 

g. Paško Đirlić  kaže da su vozni red radili jedni od najkvalitetnijih ljudi koji rade 
vozni red cijelog grada Zagreba. Vozni red je napravljen na način da su usklađeni polasci sa 
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linijom Kvatrernikov trg- Dumovec da ljudi što manje moraju čekati na presjedanje. Ovaj 
predloženi vozni red koncipiran je na 2 autobusa,  no, ukoliko bi općina željela da autobus ide 
prije 5 sati ujutro i iza 10 sati navečer, onda bi trebala 4 autobusa, pa bi cijena bila duplo veća. 

g. Milan Dropuljić smatra da bi puno više umirovljenika koji trebaju prijevoz na 
području općine Rugvica (jer se i radi o koncesiji na području općine Rugvica), kupovalo 
mjesečnu kartu kad bi ona bila npr. 100,00 kuna, te bi u tom slučaju njih 500 a možda i 1000 
kupovalo mjesečnu kartu. 

g. Ivica Kuzmec pita što s putnicima koji putuju iz Prevlake ili Oborova u Dugo Selo s 
obzirom da ta linija nije predviđena. Bilo bi puno lakše kad bi i Dugo Selo uvelo prijevoz 
ZET-om. 

g. Siniša Kušeković smatra da je ovaj prijedlog složen na brzinu, i vjerojatno ima 
pozadinu zašto je sad plasiran. No, mišljenja je ako bi ZET počeo voziti, Čazma bi odustala 
od nekih linija. Kaže da je ZET ozbiljna firma koja već sutra može na ovo područje poslati 
dva autobusa. No, Općina za sada nema zakonskih pretpostavki da bilo koji drugi prijevoznik 
tu počne voziti. Trebali bi, kaže, krenuti od toga da se izradi odluka o lokalnom prijevozu, na 
temelju te odluke raspisati natječaj za koncesiju, pa onda mi definiramo uvjete koji nam pašu. 
Kaže da je ZET-ova inicijativa na pragu jednotarifne unije za čim težimo. Ističe da je on za to 
da se nastave pregovori sa ZET-om, te ako nije skupo za neke druge općine, ne bi trebalo biti 
niti za Rugvicu, možda postoji model koji za općinu ne bi bio preskup. 

g. Ivica Radanović kaže da će preko Ministarstva prometa provjeriti da li je ovo 
legalan način ugovaranja. S obzirom na veliku želju mještana Rugvice za ovim prijevoznikom 
išlo se na direktne razgovore sa ZET-om da se vidi cijena i da li ima bilo kakve zakonske 
mogućnosti u okviru naših novčanih sredstava da ZET dođe na ovo područje. 

g. Mato Čičak kaže da od ZET-a nitko ne odustaje, ponuđena je varijanta koja bi za 
općinu bila prihvatljiva (540.000,00 kuna na godišnjoj razini i višegodišnji ugovor). No, 
proračun se mora planirati tako da troškovi budu u okvirima koje općina može podnijeti. Ako 
su prihodi varijabilni, to se ne može dobro planirati. Pregovori će se, kaže, nastaviti. 

g. Siniša Kušeković razumije da je prihod varijabilan, no, tu se radi o 1366 putnika, 
radi se o subvenciji za sve njih, a kod vrtića se radi o subvenciji za 85 djece, kupnja  
besplatnih knjiga je isto za određeni broj djece. Smatra da su subvencije za kriznu skupinu 
ljudi. Pita na što se odnosi cifra od 650.000,00 kuna. 

g. Mato Čičak odgovara da se to odnosi na iznos sufinanciranja i to 480.000,00 kuna 
sa kojima sufinanciramo “Čazmatrans” na što je dodano još 170.000,00 kuna. 

g. Milan Dropuljić navodi da sve što je HDZ obećao to i ispunjava – legalizacija za 1 
kunu po m³, besplatne udžbenike, asfaltiranje ulica, a razgovori vezani za ZET još nisu 
završeni. 

gđa. Đurđa Artić slaže se sa diskusijom vijećnika Dropuljića, kaže da je ovo stavljeno 
na dnevni kako bi vijećnici o tome raspravili, jer se u kuloarima govori da su vladajući protiv 
dovođenja ZET-a, te je upravo zato i pozvan gospodin Paško Đirlić da vijećnicima odgovori 
na postavljena pitanja, da se pojasni sve što vijećnike interesira. 

g. Mato Čičak napominje da je poslao mail gradonačelniku grada Zagreba, te da ne 
može zamjeriti ZET-u ništa jer oni imaju svoju cijenu vožnje. Mora se, kaže, gradu zahvaliti 
što je ovo pokrenuo, te da je on u dobroj volji ovo napravio, odradio nekoliko sastanaka, išli 
su i neki vijećnici. Još kaže da je on i 2013. godine obećao ZET, no, prije se mora sjesti i 
vijdjeti da li je to moguće, ili će biti možda za dvije godine. Kaže da je na kraju odgovoran on 
kao načelnik, on će morati potpisati ugovor. 

g. Branko Mihalj smatra da je tu umiješana politika  i Milan Bandić za izbore 15.11. i 
ako on kaže da će tu autobus ZET-a voziti, onda će ugovor biti potpisan. 

g. Ivica Kuzmec navodi da je bilo govora o integriranom prijevozu za sve općine i 
gradove na području Zagrebačke županije. 

 5



g. Siniša Kušeković pita da li se donosi kakav zaključak o izradi odluke vezane uz 
prijevoz. 

g. Mato Čičak  odgovara da se čeka odgovor od grada i ZET-a, pa će se onda ići u 
kontakte sa Ministarstvom. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednica Općinskog vijeća zaključuje 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda, te se zahvaljuje gospodinu Đirliću na dolasku na 
sjednicu vijeća. 

 
Ad. 4. 

Kraće obrazloženje o polugodišnjem izvještaju daje gđa. Jasna Pleša, rukovoditelj 
odsjeka za proračun i računovodstvo. Daje podatke o prihodima i rashodima za prvih 6 
mjeseci. Prihodi su u prvih 6 mjeseci ostvareni u iznosu od 6.632.000,00 kuna, a rashodi 
5.192.000,00 kuna iz čega proizlazi da je ostvaren višak u iznosu od 1.410.000,00 kuna. 
Doneseni višak iz ranijih razdoblja je 11.298.770,00 kuna. Porez na dohodak ima indeks 50, 
dok drugi porezni prihodi odstupaju od plana,  što će se rebalansom izjednačiti. Svi su rashodi 
u okviru planiranih. Investicija u ovom razdoblju nije bilo. 

g. Mato Čičak još navodi da su prihodi u skladu sa planiranim iznosima, no, s obzirom 
na odluku Vlade za 2016. godinu (čime će biti smanjena sredstva), trebamo biti oprezni i 
dobro planirati proračun. Dosta toga je u fazi natječaja, u 9. mjesecu će ići natječaj za 
odvodnju oborinskih voda, zimsku službu, predani su papiri za reciklažno dvorište, dali smo 
neke projekte na izradu vezano uz izgradnju, udžbenici su nabavljeni. 

g. Siniša Kušeković osvrće se na stavku porez na dohodak gdje smatra da u prikazanu 
stavku ulazi i izvanredna uplata. 

g. Mato Čičak odgovara da je on u diskusiji i rekao da smo dobili izvanredni prihod, 
kao i da će biti problema sa prihodima u slijedećoj godini. 

g. Siniša Kušeković u ime kluba vijećnika HSS-a i SDP-a izražava žaljenje što su na 
stavkama investicija sve nule. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa nakon glasovanja Općinsko vijeće sa 13 
glasova “za” i 1 “suzdržanim” glasom donosi 

 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2015. godinu, prema 

tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
gđa. Slavica Kalaica upoznaje nazočne da se, vezano uz izmjene i dopune Prostornog 

plana uređenja radi o smanjenju područja predviđenog za eksploatacijsko polje ugljikovodika 
u Ježevu, a na inicijativu INE koja vrši eksploataciju na tom području. 

Kraću diskusiju vezanu uz buduće granice eksploatacijskog polja vode Darko Hrdan i 
Slavica Kalaica. 

Nakon diskusije Općinsko vijeće sa 13 glasova “za” i 1 “suzdržanim” glasom donosi 
 

O D L U K U 
 o II. dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja općine 

Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
Odluku o obilježavanju Dana općine čita g. Mato Čičak, općinski načelnik. Odluka se 

nalazi u prilogu zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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O D L U K U 
o obilježavanju dana Općine u 2015. godini. 

Svečana sjednica Općinskog vijeća povodom dana Općine Rugvica održat će se 
05.09.2014.godine u Društvenom Domu u Jalševcu Nartskom. 

Početak će biti u 10,00 sati, kada će se održati misa u Crkvi Uznesenja BDM u 
Jalševcu Nartskom. 

U 10,30 sati na groblju u Jalševcu Nartskom će se položiti vijenci poginulim 
braniteljima. 

Svečana sjednica započeti će u 12,00 sati u Društvenom domu u Jalševcu Nartskom. 
Domjenak nakon svečane sjednice je od 13,00 sati do 13,30 sati. 
Za školsku godinu 2014/2015 uručit će se priznanje i nagrada  za učenika generacije 

Osnovne škole Rugvica u iznosu od 2.000,00 kuna. 
Za školsku godinu 2014/2015 uručit će se priznanje i nagrada najboljem maturantu s 

prebivalištem na području Općine Rugvica u iznosu od 2.000,00 kuna. 
Za akademsku godinu 2014/2015 uručit će se priznanje i nagrada najboljem studentu 

apsolventu s prebivalištem na području Općine Rugvica u iznosu od 2.000,00 kuna. 
Uručit će se priznanja pojedincima i kolektivima za osobiti razvoj ili doprinos 

promociji Općine Rugvica. 
Zabavni dio programa obilježavanja dana Općine održat  će se putem  manifestacije 

4.“Ribarsko lađarska večer“. 
 

Ad. 7. 
g. Darko Hrdan član Povjerenstva za obilježavanje Dana općine upoznaje nazočne da 

se Povjerenstvo sastalo i donijelo zaključak o dodjeli nagrada i priznanja. Zaključak se nalazi 
u prilogu zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

gđa. Đurđa Artić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Anto Tokić kaže da nije predložen poduzetnik godine. 
g. Mato Čičak odgovara da je primjedbu ili prijedlog da se i njima dodjeljuje priznanje 

trebao dati na prethodnoj sjednici vijeća. 
g. Siniša Kušeković kaže da vezano uz nagradu za studente apsolvente, student može 

biti apsolvent nakon tri i nakon pet godina. Nema ništa protiv prijedloga Povjerenstva za 
najboljeg studenta-apsolventa, no, kaže da na području općine imamo studenta koji studira 
znanstveni studij s vrlo dobrim prosjekom ocjena, te ima radove objavljivane vani. Mišljenja 
je da bi se moglo raspraviti o tome da u toj kategoriji imamo dvije nagrade. Još navodi da se 
radi o Horvatić Svenu iz Rugvice koji ima prosjek 4,27 kroz 5 godina studija.  

g. Darko Hrdan kaže da neki studij završavaju studij sa 5 godina, a neki sa 3. 
g. Mato Čičak odgovara da, ako vijećnici tako odluče, to će se uzimati u obzir 

slijedeće godine. 
g. Siniša Kušeković još napominje da je bio običaj davati priznanja za okrugle 

obljetnice, ove godine dajemo DVD-u Ježevo, no, ove godine i KUD “Tančec” ima 30 godina 
postojanja, pa bi se o tome moglo razgovarati. 

gđa. Đurđa Artić smatra da se svi ovi prijedlozi mogu imati u vidu za slijedeću godinu 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće sa 13 glasova “za” i 1 

“suzdržanim” glasom donosi 
 

O D L U K U 
 o dodjeli nagrada i priznanja povodom obilježavanja dana Općine u 2015. godini. 

 

 7



 8

1. Za školsku godinu 2014/2015 najboljim učenikom geneneracije Osnovne škole 
Rugvica proglašava se: Laura Šver slijedom čega će se istoj uručiti priznanje i 
novčana nagrada u iznosu od 2.000,00 (dvijetisuće) kuna. 

2. Za školsku godinu 2014/2015 najboljim maturantom proglašava se: Saša Pejić, 
slijedom čega će se istom uručiti priznanje i novčana nagrada u iznosu od 2.000,00 
(dvijetisuće) kuna. 

3. Za akademsku godinu 2014/2015 najboljim studentom – apsolventom proglašava 
se Arijana Sejdinović, slijedom čega će se istoj uručiti priznanje i novčana nagrada 
u iznosu od 2.000,00 (dvijetisuće) kuna. 

4. Priznanje za najuspješniju sportašicu Rugvice u 2014.godini dodjeljuje se Analeni 
Brandić, članici Taekwondo kluba Rugvica. 

5. Malonogometnom klubu Rugvica, dodjeljuje se nagrada  (priznanje) za osobiti 
doprinos razvoju sporta u Rugvici. 

6. Ženskom rukometnom klubu Rugvica dodjeljuje se nagrada ( priznanje ) za osobiti 
doprinos razvoju sporta u Rugvici. 

7. Stjepanu Kolediću dodjeljuje se nagrada (priznanje) za dugogodišnji rad na 
kulturnoj promociji Općine Rugvica. 

8. Ivani Gavran dodjeljuje se nagrada (priznanje) za promicanje razvoja vatrogastva 
u  Općini Rugvica. 

9. Renati Petrinić dodjeljuje se nagrada (priznanje) za promicanje razvoja vatrogastva 
u Općini Rugvica. 

10. Mješovitom crkvenom pjevačkom zboru Župe sv.Juraja i Jakova iz Oborova 
dodjeljuje se nagrada (priznanje) za promicanje duhovne glazbe na području 
Općine Rugvica. 

11. Borisu Vrhovniku dodjeljuje se nagrada (priznanje) za uspješan rad i izuzetan 
doprinos u promicanju kulturne baštine Općine Rugvica. 

12. DVD-u Ježevo dodjeljuje se nagrada (priznanje) povodom 90 godina postojanja i 
uspješnog rada. 

 
Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 17,45 sati.  
 
KLASA: 021-05/15-01/10 
URBROJ: 238/26-15-2 
 
Zapisničar:          PREDSJEDNICA 
                OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Mira Grebenar                         Đurđa Artić 
 




